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Referat fra skolebestyrelsesmøde 
 
 
 

 
Nummer: 21 
 

Data om mødet 
 
Dato: Tirsdag d. 26.09.23 
 

Tid: kl. 16.30 - 18.30 

Sted: Personalerummet eller 
kontoret 
 
 

 
AFBUD:  
Maria (ønsker af udtræde) 
Franz 
Ida 

Mødedeltagere:  
Forældrerepræsentanter: 

Ida Awesome Østergaard (IAØ) formand, Louise Brandt Olsen (LBO) næstformand, Lotte Stampe (LS), Franz 

Lillebæk Dam (FLD), Maria Maud Borup Petersen (MBP) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Marianne Ahrenkiel Nielsen (MA), Tania Hav Kidmose (TAK) 

Elevrepræsentanter:  

(ingen pt) 

Ledelsesrepræsentanter: 

Eva Hindsgavl Brink (EB), skoleleder, Hanne Otte (HO) souschef, Marie Bjerre (MB) KKFO-leder (pkt. 1-6) 

 

 
 

Punkt Mål* Tid Ejer Emne 
Delmål/formål/uddybende 

forklaring 
Referat 

1 B 16.30 IAØ Valg af mødeleder   Hanne er valgt 

2 B 16.30 Mødeleder 
Godkendelse af referat fra sidste 
møde 

Dette sker så vidt muligt skriftligt, 
via mail mellem møderne.    

Godkendt 
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Referatet er godkendt 

3 B 16.30 Mødeleder 

Godkendelse af dagsorden Det anbefales, at væsentlige 
ændringer til dagsorden 
fremsendes til formandskabet 
inden mødet. 

Godkendt 
Punkt 7 er lavet om til et 
drøftelsespunkt 

4 O 16.35 MB 

Valg til forældrebestyrelse for 

KKFO’en 

Vi har på skolebestyrelsesmøde i 
august 2021 besluttet, at KKFO’ens 
forældreråd er en integreret del af 
skolebestyrelsen. 
 
Forældrerådsmedlemmer vælges for 
to år ad gangen, der skal derfor 
være valg igen. 
Valget var på forældremøde d. 
14.09.23 
 

Franz, Louise og Lotte blev valgt 
som repræsentanter for 
forældrerådet på forældremødet 
d. 14.09.23. 

5 D 16.40 MB 

Oplæg til pædagogisk tilsyn i 
KKFO’en 

Input til dialog med pædagogisk 
konsulent. 

Marie orienterede om tilsynet, og 
hvem vores tilsynsførende er. 
 
Marie opfordrede til, at en fra 
forældrerådet deltager i den 
opfølgende samtale d. 23. 
november kl. 9-12. Marie skriver til 
forældrerådsrepræsentanterne 
om, hvem der kan deltage. 
Der kom bemærkninger om, at 
selve tilsynet falder en mandag, 
men om mandagen er der færre 
grupper i klubtilbuddet. Marie ser 
om det kan blive en anden dag.  
Det er godt, hvis processen 
kommer til at afspejle sig i praksis, 
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så medarbejderne kan se sig selv i 
tilsynet. 
Det er godt, at tilsynet kommer til 
at afspejle, det vi er stolte af ved 
vores KKFO. 
Marie har også et indledende 
møde med pædagogerne. 
Det er vigtigt, at man i tilsynet kan 
se, hvordan pejlemærkerne 
kommer til udtryk i praksis. 
Der vil komme en opfølgning på 
punkter fra sidste års tilsyn. 
Vi vil følge op på vores arbejde 
med Kidz, og hvordan den 
pædagogiske konsulent kan 
fortsætte med hjælp til vores 
arbejde. 
Forældrerådsrepræsentanter 
opfordrer til, at hvis der er input 
fra KKFO’ens forældre fra 
hverdagen, er det godt at få med.  
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O/D 16.55 EB/MB 

Madskole Sune deltager i forældremødet d. 
14.09.23 og orienterer om 
madskole. 
 
Skolen orienterer yderligere om 
tanker for opstarten af madskole. 
Skolebestyrelsen har mulighed for 
at komme med input. 

Vi arbejder med at få madskolen 
opstartet. 
Der er bl.a. to områder, vi arbejder 
med: 

• Selve opstart. Det praktiske 
m.m.  

• Den pædagogiske opgave i 
forbindelse med madskolen. 

 
Stillingen til køkkenassistent skal 
besættes. Der er samtaler denne 
uge. 
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Der har været lidt udfordringer 
med indretning af køkkenet, som 
er ved at falde på plads. 
Forældrerepræsentanterne byder 
ind med, at det er godt at bruge 
visualisering til at forberede 
børnene. F.eks. bør 
månedsmenuen indeholde billeder 
af de enkelte retter. Det er godt at 
der arbejdes med selve måltidet 
(man kan lege restaurant og 
lignende). Det er muligt, at prisen 
kommer til at spille en rolle, og det 
at familierne binder sig for en 
periode, og ikke fra dag til dag. 
Vi tager punktet op igen på et 
kommende skolebestyrelsesmøde. 
Der kan komme et bilag med 
orientering fra status på skolen 
inden mødet. 

7 B 17.10 EB 

Skoleudviklingssamtale Der afholdes en årlig 
skoleudviklingssamtale med 
områdechefen. Her drøftes særligt 
udvalgte emner og øvrige forhold 
eller problemstillinger der vedrører 
skolen. 
Der er deltagelse fra den daglige 
ledelse, forældre, personale og 
elever. 
 
Samtalen er afholdt d. 20.09.23. Vi 
orienterer fra samtalen 

Louise fortalte fra sit perspektiv fra 
Skoleudviklingssamtalen (SUS). Vi 
brugte lang tid på at forberede 
samtalen, og det var spændende at 
se, om vi fik alt sat i spil. Louise 
syntes, at der var en god 
facilitering af punkterne. 
Samtalen blev meget visionær. Det 
bliver meget spændende, hvordan 
vi får fulgt op. 
Selve samtalen blev afviklet 
anderledes end vi blev 
præsenteret for for et halvt år 
siden. 
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Der var gode input, der hænger 
godt sammen med noget vi 
allerede har gang i, som vi skal 
arbejde videre med. Vi talte om, 
hvordan forældrecaféer kan 
etableres for at skabe et sted 
forældrene kan tale sammen. 
 
Noget der bliver spændende at 
arbejde videre med er: 

• Hvordan får vi styrket 
forældresamarbejdet, når 
nye begynder. 

• Arbejdet med at styrke 
forældresamarbejdet, og 
gjort forældremøderne, 
juletamtam osv til årets 
vigtigste møder 

• Hvordan får vi tydeliggjort 
noget i vores arbejde (fx 
børnesamtaler), så der 
kommer en ensartethed i 
praksis  

 
Til næste møde sender vi noter fra 
SUS med ud som bilag. Der tager vi 
stilling til, hvad skolebestyrelsen 
anbefaler, at vi skal arbejde videre 
med. 

  17.25  

 Pause  
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8 O/D 17.40 EB 

Meebook Dette er et punkt fra listen af 
punkter, som skolebestyrelsen 
ønsker at drøfte i løbet af året. 
 
Skolen orienterer om forventninger 
til brug af Meebook. 
Vi har en drøftelse af Meebook, og 
hører hvad skolebestyrelsens 
holdninger er. 
 
Bilag 

Eva orienterede om, hvordan 
lærerne arbejder med Meebook, og 
hvilke krav der er stillet til lærerne. 
Desuden blev der fortalt om, 
hvordan lærerne støttes i arbejdet. 
Forældrene kender også Meebook 
fra deres andre børn, på andre 
skoler. Meebook er godt, når 
informationerne er fremadrettede, 
så man i hjemmet kan støtte og 
forberede sit barn til det, der skal 
ske i skolen. 
Ugebrevet og Meebook skal 
komplementere hinanden. Der kan 
komme flere detaljer med i 
ugebrevet. Forældrene kan opleve, 
at ugebrevet er overvejende 
tilbageskuende. 
Forældrene har forskellige 
ambitionsniveau i forhold til, hvor 
meget de anvender Meebook.  
På lærermødet blev der talt om, at 
den ugeplan, der er i Meebook ikke 
vil være tilstrækkelig til vores skole, 
da der mangler den visuelle del 
med. 

9 O 18.05  

Orientering fra… a. Leder (herunder plan for 

skolen udviklingssamtale) 

b. Personale  

c. Formandskabet  

a. Vi skal have suppleringsvalg 
til skolebestyrelsen, hvor 
der også skal vælges 
suppleanter. 
På forældremødet til foråret 
2024 kommer der et oplæg 
fra Red Barnet om ”Børns 
digitale dannelse”. 



7 
 

d. Elever/elevråd 

 

Oplægget er for både 
forældre og personale.  
Der har været gennemgang 
af byggeriet, og opfølgning 
deraf. Der er gennemgang 
af legepladsen i næste uge. 

b. Der er ikke noget særligt at 
orientere om 

c. Der kommer en happening 
på Christiansborgs 
Slotsplads d. 05.10. kl. 8-13 i 
forbindelse med besparelse 
på skoleområdet på 
landsplan. Derfor skal der 
være indsamling af sko, der 
skal indgå i happeningen. 

d. Der er valgt to elever til at 
sidde i skolebestyrelsen. Det 
er Konrad og Veronica 

10 O 18.25 Alle 

Evt.  Intet nyt 

    

Punkter til kommende møder • Ufrivilligt skolefravær 

• De timeløse 

fag/obligatoriske emner, 

herunder Uge sex – 

sundhed, familie og hvad 

gør vi på skolen 

• Screening af højt begavede 

børn 

• Belønningssystemer og 

kommunikation til 
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forældrene i grupperne om 

dette 

• Opfølgning og 

implementering af 

udvidelsen af skolen 

• Sundhed på skolen 

• Princip for 

medicinhåndtering 

• Elevrådet 

• Kompetenceudvikling af 

personalet, overblik over 

tiltag og indsatser (fast 

punkt oktober) 

• Mobilpolitik – jvf 

ordensregler og udmelding 

fra børneungeborgmester. 

• Madskolen  

• Opfølgning på 

skoleudviklingssamtalen 

(maj) 

• Aktiviteter i udskolingen 

• Skolehjemsamarbejde 
(oktober) 

 
* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning  


